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Zapisnik 

Sa I (prve) redovne sjednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 30.01.2024. 

Dnevni red 

 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice; 

2) Pregled skupštinskog materijala za I (prvu); sednicu  

3) Eventualno. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Pozdrav predsedniče, Pozdrav svima! Dobrodošli na prvi redovni KPF 

za 2024! Vjerujem da ste svi dobili materijal. Prije nego stavimo dnevni red na glasanje, da li neko 

ima nešto da doda na dnevnom redu? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu agendu? 

Ima li prigovora? Uzdržanih? 5 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, krećemo sa dnevnim 

redom. Prva tačka je usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka. Hoće li neko uzeti riječ o ovom 

pitanju? Ako ne, ko je za ovu tačku? Ko je protiv? Uzdržanih? Sa 5 glasova za, nula protiv i nula 

uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Da počnem sada sa dnevnim redom sjednice, pregledom 

materijala za naredni dan. Počnimo sa drugom tačkom: Prijedlog-odluka za promjenu naziva ulice 

naselja „Hajdet“ u „Haxhi Rrahmani“. Želi li neko razgovarati u vezi ove tacke dnevnog reda? 

Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za? Ko je protiv? Uzdržanih? 5 glasova za, nula protiv i nula 

uzdržanih, usvajamo ovu tačku dnevnog reda. Treća tačka je usvajanje Lokalnog akcionog plana 

za rodnu ravnopravnost 2024-2026. Želi li neko razgovarati u vezi ove tacke dnevnog reda? 

Lindita Kozmaqi Piraj: Pozdrav, gospođo predsjedavajuća, i čestitke rukovodstvu prvog odbora! 

Pozdrav predsjedavajući i sve prisutne! Imamo Lokalni akcioni plan za rodnu ravnopravnost 2024-

2026, koji je pripremila Opština Dragaš, kao glavno sredstvo za sprovođenje javnih obaveza za 

rodnu ravnopravnost, gde se zasniva na Ustav i druge međunarodne i nacionalne zakonske 

instrumente. Počevši od Zakona o rodnoj ravnopravnosti, Programa o rodnoj ravnopravnosti i 

instrumenata EU, fokusirali su se na ravnopravnost kao dio procesa integracije. Ovaj Plan je 

implementiran prema svim dobro predviđenim koracima, uz metodologiju rada koju je izradila 

Radna grupa. Radna grupa je pripremljena odlukom predsjedavajućeg, koju je predstavljalo 11 

zvaničnika, počevši od Qamil Kollona, direktora finansija, koji je predsjedavajući ove grupe, da 

nastavi sa mnom, Adem Emin, Zeni Krasniqi, Ibrahim Gashi, Liridona Misinaj, Behar Brenoli, 
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Uzair Hamza, Fitim Kurtishi, Salmira Usmeni i Mimoza Berisha. Svi ovi članovi ove Radne grupe, 

koji su različiti direktori i službenici iz različitih direkcija opštine Dragaš. Prvo je urađena analiza 

stanja, postojećih podataka i informacija, zatim smo definisali polja, održali nekoliko radionica, 

ciljevi su obuhvaćeni svi u nizu, takođe sa različitim aktivnostima i podaktivnostima, posebno za 

svaku oblast i za svaki cilj. Dok se nije pripremio dio budžeta, što je bio možda najduži i najvažniji 

proces, jer je zahtijevao vrijeme. Svaka aktivnost košta. Ovdje je vrijedno spomenuti i zahvaliti se 

direktoru finansija, g. Qamilu Kolloniju, na njegovoj posvećenosti i spremnosti da pripremi ovaj 

dokument. Ranije je Plan bio i na sajtu Opštine, ispoštovane su sve procedure, po metodologiji 

koju su pripremili saveti zajednica regiona Evrope. Važnu ulogu tokom pripremnog procesa imala 

je podrška i tehnička pomoć koju su pružile UN Women, preko dobro pripremljenog tima i 

međunarodnog konsultanta. Ovaj plan je praktično sredstvo za lociranje važnih nacionalnih i 

međunarodnih dokumenata koji se odnose na rodnu ravnopravnost. Riječ je o Planu sačinjenom 

kroz sveobuhvatan proces, sa sadržajem koji odražava dostignuća i izazove koji su bili za rodnu 

ravnopravnost, ali i odražava jasnu ulogu i odgovornosti neophodne za njihovo ispunjavanje kao 

opstine, kao i između lokalnih institucija, odnosno raznim organizacijama civilnog društva, 

međunarodnim, sa ciljem sprovođenja u praksi principa jednakosti za sve, žene i muškarce, 

mladiće i devojke, devojke i dečake, u svoj njihovoj različitosti u opštini Dragaš. Neću dugo, imate 

dokument i ranije na web stranici i naravno da ste ga dobili na vrijeme. Možda mogu samo da 

istaknem ciljeve, kako vam ne bih oduzimao vrijeme. Onda imate sve ovdje, sa aktivnostima, sa 

troškovima, sa svime. Ovaj plan ima četiri strateška cilja, uključujući specifične podciljeve, ali ova 

četiri strateška cilja su: Napredak u opštem okviru rodne ravnopravnosti, osnaživanje žena, mladih 

žena i djevojaka u svoj njihovoj različitosti. Kada kažem u svoj njihovoj raznolikosti, naravno da 

imate u vidu da se naša opština sastoji od dve ili više etničkih grupa, tako da smo pomenuli 

raznolikost uključivanjem ostalih zajednica koje žive u Dragašu, osim Albanaca; To je promocija 

ekonomskih, socijalnih i dostojanstvenih prava na zapošljavanje, kao i osnaživanje djevojaka, 

mladih žena i devojaka; Smanjenje rodnih nejednakosti u obrazovanju, kulturi i sportu, za žene i 

muškarce, mlade žene i mlade ljude, djevojčice i dječake, u svoj njihovoj različitosti; i Promocija 

seksualnog i reproduktivnog zdravlja i prava. Kao što sam rekla, to su četiri strateška cilja, tu su i 

konkretni ciljevi i predviđene aktivnosti, koje su takođe predvidjene. Ovdje, ono što sam htela da 

istaknem, važnu ulogu u realizaciji ovog Plana – uvek razgovaramo pod pretpostavkom da će biti 

odobren – u rešavanju rodnih pitanja na lokalnom nivou, važnu ulogu ima i Grupa poslanica, koja 
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može stalno lobirati za obezbjeđivanje sredstava i realizaciju aktivnosti predviđenih ovim Planom. 

U nastavku, sve lokalne institucije, uključujući i nevladine organizacije kao partnere za 

implementaciju konkretnih mjera i akcija ovog Plana. Oni su takođe važni posebno za postizanje 

željenih rezultata u napretku ka ravnopravnosti. Međunarodne organizacije takođe igraju važnu 

ulogu, kroz svoju finansijsku i tehničku podršku, u sprovođenju ovih mjera definisanih ovim 

Planom. Ovo je bio kratak sažetak koji sam mislila podijeliti s vama. Inače imate materijal, ako je 

nešto nejasno, osim mene tu je i direktor finansija, sutra vjerujem da su tu svi ti direktori koji 

pripadaju oblastima i ciljevima ovog plana, jer ovo je opštinski plan. za rodnu ravnopravnost, to 

nije samo plan službenika za rodnu ravnopravnost. Hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala ti! Želi li neko razgovarati u vezi dnevnog reda? Ako ne, onda 

ćemo to staviti na glasanje. Ko je za ovu tačku? Protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i 

nula suzdržanih, usvajamo ovu tačku sdnevnog reda. Počnimo od sledeće tačke: Formiranje 

Komisije za žalbe na korišćenje nepokretne imovine opštine. 

Bexhet Xheladini: Poštovana predsjedavajuća Skupštine! Poštovani potpredsjedniče, direktore, 

predstavnici Odbora! Poštovani predstavnike OSCE-a i ostali prisutni! Pozdravljam vas i 

zahvaljujem vam na učešću na 1. sastanku KPF-a za ovu godinu! Prelazim direktno na tačku 

dnevnog reda. Od tačke pete do šesnaeste imate prijedloge-odluke za javno objavljivanje lokala 

koje su koristila različita lica i za koje je ugovor istekao. Dakle, Opština je dužna da kroz Skupštinu 

donese odluku da se ove prostorije stave na javni poziv, kako bi se omogućilo ljudima da i dalje 

konkurišu i da ih koriste. Dakle, moramo, na osnovu zakona, prvo predložiti Žalbenu komisiju 

koja ima rok važenja od dvije godine. Za ovu Komisiju predlažem Fadila Sinana, Rilinda Tahira i 

Orhana Tosuna, NVO "Renesansa". Takođe, dobro je za vas članove odbora koji ste ovde da 

zabeležete, da sutra na sednici LDK i PDK mora da predloži jedan član. Sutra ćete naravno održati 

sastanke prije sjednice, dobro je da dođete sa određenim imenima za ovu Komisiju. Da se ovde ne 

bih previše puta ponavljao, kako ste zauzeli dnevni red, od tačke pete do šesnaeste je i predlog-

odluka o davanju nepokretnosti na kratkoročno korišćenje, a ima i predloga -odluke o formiranju 

komisija. Stoga, da ne bi izlazio previše puta, predlažem za svaku parcelu za koju će se donijeti 

odluka o davanju na korištenje. Onda počinjemo. Što se tiče imovine "Venezia", predlog izvršne 

vlasti je: Isljam Redžeplar, Brendi Berisha i iz NVO "Avoko" Jeton Qengaj. U Skupštini, LDK i 

PDK moraju biti predstavljeni od strane svojih članova. Dobro je da zabilježite i dođete sutra sa 
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konkretnim prijedlozima, ili možete predložiti ovdje. Što se tiče korištenja poslovnog prostora 

(advokatske kancelarije), prijedlog izvršne vlasti je: Isljam Redzeplar, Brendi Berisha i Shefkat 

Ismajli iz NVO "Zaeno za Brod". LDK i VAKAT ga moraju dostaviti od potencijalnog člana ove 

Komisije. Zatim, za korištenje šanka ispred 'Meke', prijedlog izvršne vlasti je: Isljam Redžeplar, 

Brendi Berisha i Eldina Rexhepi iz NVO 'Stars'. PDK i VAKAT mora dati jedan član. Bife u Domu 

kulture: Isljam Redžeplar, Brendi Berisha i Nuridin Halili iz NVO "Guri i Zi". LDK i VV mora 

dati jedan član. O davanju na koriscenje Zelene pijace: Isljam Redžeplar, Brendi Berisha i Sinan 

iz Šahovskog kluba "Sharri". LDK i VV mora dati jedan član. Za parking kod suda: Isljam 

Redzeplar, Brendi Berisha i Abaz Qengaj iz NVO "Kroi i Maces". PDK i JGP moraju predloziti 

po jednog člana. Ja sam završio sada je red na predsedavajuću. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala predsedniče, dali neko želi da uzme reč? 

Xhemile Misinaj: Zdravo svima! Htela sam da pitam o ovim predlozima. Predsedniče, da li je 

moguće da, na primer, iz PDK, samo jedna osoba bude u svim ovim Komisijama za parcele? Ili 

koliko puta treba da bude druga osoba? Još jedno pitanje. Koliko sam čula, na primjer, ima mnogo 

kombinacija partija u komisijama, jednom PDK-LDK, jednom VV-LDK, jednom JPG-PDK, 

kojom logikom, kojom matematikom je odlučeno? Ne, ja sam mislila da ne bi trebalo postojati 

neko fiksno pravilo, da se neke stranke imenuju u neku komisiju, a druge u druge komisije. Nije 

mi bilo jasan. U redu, hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala ti, Xhemile! Hoće li još neko riječ? Onda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovu tačku? Ko je protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula suzdržanih, 

usvajamo ovu tačku dnevnog reda. Krenimo od sledeće tačke: Predlog-odluka za kratkoročno 

korišćenje nepokretnosti opštine O-70604014-10-3-2-0 ZK Dragaš (Venecija). Želi li neko 

razgovarati? Onda stavljamo na glasanje? Ko je za? Protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula 

protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Počnimo sa sledećom tačkom: Predlog-odluke za 

formiranje Komisije za ocenu ponuda za davanje na korišćenje nepokretnosti opštine O-70604014-

10-3-2-0 ZK Dragaš. Ovo je Komisija za bar "Venezia". Želi li neko razgovarati? Onda stavljamo 

na glasanje? Onda stavljamo na glasanje? Ko je za? Protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula 

protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Počnimo sa sedmom tačkom: Predlog-odluka za 

kratkoročno korišćenje nepokretnosti opštine O-70604014-10-3-1-0 ZK Dragaš (Advokatska 

kancelarija, bivša Pro Credit Bank). Ko će razgovarati ? Onda stavljamo na glasanje? Ko je za? 
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Protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Osma 

tačka je: Predlog odluke o obrazovanju Komisije za ocenu ponuda za korišćenje nepokretnosti 

opštine O-70604014-10-2-2-0 ZK Dragaš. Želi li neko razgovarati sa mnom? Onda stavljamo na 

glasanje? Ko je za? Protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i 

ovu tačku. Deveta tačka je: Predlog-odluka za kratkoročno korišćenje nepokretnosti opštine O-

70604014-10-2-2-0 ZK Dragaš (ispred hotela "MEKA"). Želi li neko razgovarati? 

Uran Halimi: Hvala! Ja sam uzeo riječ, ne o ovoj tački dnevnog reda, ali me je uznemirilo što 

Artan ne glasa o ovim tačkama dnevnog reda koje ste mu donijeli, jer je on glasao za vas 

predsjedavajući. On vas je izabrao, podržao vas da vodite ovu sesiju. Sada ne glasa o vašim 

tačkama dnevnog reda. 

Artan Loshaj: Dobro jutro! Hvala! Danas sam demonstrativno odlučio da ne razgovaram na 

sastanku, jer mi se vlast sveti. Kažu da se mnogo pricam. Na druge načine mi se svete. Inače, 

poštovao sam Arijetu, poštujem je, glasao sam za nju, i dalje glasam za nju. Također, Arijeta je 

pomalo zabrinuta za svoj problem, želio sam da danas ne ostaje previše ovdje. Hteo sam malo brže 

i brže da yavrsimo, kako da ne pričam sa tobom ovde, niko ne izlazi. I tako, morao sam da ga 

poštujem i kao kolegu, i kao sugrađanina, i kao problem... dobro znaš. Inače sam te zvao, danas 

sam demonstrativno odlučio da ne pričam , ali si me natjerao. Da vidimo šta se radi sa vladom. Da 

ne progovorim, da li će mi se osvetiti na druge moguće načine, oni već znaju kako da se osvete. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala Artane! Zatim stavljamo ovu tačku dnevnog reda na glasanje. Ko 

je za? Ko je protiv? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu 

tačku. Tačka deseta je: Predlog-odluka o obrazovanju Komisije za ocenu ponuda za korišćenje 

nepokretnosti opštine O-70604014-10-2-2-0 ZK Dragaš. Stavili smo to na glasanje. Ko je za ovu 

tačku? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu 

tačku. Pređimo na jedanaestu tačku: Predlog-odluka za predaju na korišćenje nepokretnosti opštine 

P-70604014-00771-0 ZK Dragaš (Bife u Domu kulture - sadašnji naziv "Montana"). Želi li neko 

razgovarati ovdje? Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? 

Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula suzdržanih, usvajamo ovu tačku dnevnog reda. 

Nastavljamo sa dvanaestom tačkom, ista je i za ovaj bife, osim za Komisiju. Onda stavljamo na 

glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula suzdržanih, 

usvajamo i ovu tačku dnevnog reda. Trinaesta tačka je: Predlog odluke za kratkoročno korišćenje 
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nepokretnosti opštine P-70604014-00905-1 ZK Dragaš (Parking i pijaca). Želi li neko razgovarati 

ovdje? Ako nema, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 6 glasova 

za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Četrnaesta tačka je za komisiju ovog 

parkinga. Onda, pravo na glasanje, Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula 

protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Petnaesta tačka: Predlog-odluke za kratkoročno 

korišćenje nepokretnosti opštine P-70604014-00782-2 ZK Dragaš (Parking kod Suda - Dragaš). 

Želi li neko razgovarati o ovoj temi? Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? 

Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Šesnaesta tačka 

je Komisija za ovaj parking kod suda. Ovo ćemo takođe staviti direktno na glasanje. Ko je za? Ima 

li prigovora? Uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. 

Stigli smo do poslednje tačke, eventualno. Želi li neko razgovarati u vezi ove tacke? 

Artan Loshaj: Gospođo predsjednice, vrlo kratko, samo sam htio da pitam izvršnu vlast da li su 

danas zadovoljni što nisam progovorio ni riječ? Je li vam drago da je ovdje postao monopol, 

odnosno ulazimo i izlazimo, neki se nisu oglasili, svi glasamo za. Ja tog dana, predsedavajući, 

niste bili zadovoljni vama na poslednjoj sednici, eventualno kada sam vam rekao da ulazite u lični 

zivot, I licne stvari, vaš direktor finansija. Čak i da sam ti rekao da je dobro, samo sam te upozorio 

ovdje, da mi se ne miješa u privatni život. Nije da nisam video, ali za ime - jer me je jako dirnulo, 

tamo gde ne bi trebalo da me dira - nije prošla 24 sata, nema imena, dobro znaš, molim te, rekao 

sam ti jednom , ne želim da se uzdižem, nemoj mi praviti probleme - probleme, nemoj mi praviti 

probleme - nemoj mi praviti nekakvo psihičko, psihičko nasilje, na drugim pozicijama, na drugim 

poslovima, u privatnom životu . Da, molim vas, kao prijatelja, kao roditelja, kao člana porodice, 

ostavite me na miru u mom životu. U skupštini sve šta pričaš, u skupštini je politika, nemoj da to 

bude lično u privatnom životu, pa ni ne pokušavaj da izađeš odavde sa ovim stvarima, sa tim 

svojim šefovima. Neću, neću još jednom, da vidimo gdje smo i ovog mjeseca, molim te, bolje da 

prekinem sa tim, jer nije dobro. Nije dobro ni za tebe ni za mene. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala Artane! Da li još neko želi da priča? 

Uran Halimi: Hvala,! Dragi gosti! Malo se povezujem sa kolegom koji je ranije govorio. Ne sviđa 

mi se, to što si odustao Artane. Dobro je nastaviti. Prva stvar koju želim da pomenem, pošto smo 

u zimskoj sezoni, je čišćenje puteva od snijega. Opet su ti traktoristi pokušali sami da raščiste put. 

Međutim, na većini puteva ih nisu očistili, ugazili su snijeg. Ja bi predložio da umjesto traktora 
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koje smo kupili, neka neki od grupe ovih traktorista, neka izađu i gaze sneg. Videli ste ih, putevi 

su prljavi, čak i sa mrazom i ledom, posebno put Brruti koji se vezuje za Trokan tamo, put polja 

Zgatari - i ja sam danas došao tamo - prilično je ne ociscen. Treba nam sve više radnika koje voze. 

Mnogo je teško proći, posebno put Blač - Zgatar. Dobro da sam izašao i očistio ih na vreme, da 

me sneg i led ne zaustave. Onda, predsedniče, imamo nezadovoljstvo rukovodstva sela Zgatar. Ne 

znam da li vam je poznato da su oni dali ostavke, a jedini razlog je nedostatak koordinacije sa 

lokalnom vlašću. Naveli su razloge da podnosimo ostavku samo zato što ih opštinska vlast niti pita 

te da ih ignoriše, u vezi sa kapitalnim ulaganjima u selo Zgatar. Ostale pritužbe, obično sam 

odlučivao o žalbama građana, poštovani predsjedniče. Govorili ste o trošenju budžeta u iznosu od 

97%. Ono što mi je zapelo za oko i čuo sam da u trošenju budžeta u ovoj meri učestvuju i dnevnice 

opštinskih radnika, koji su primali dnevnice nedeljom kao i tokom godišnjih praznika. Onda drugo 

pitanje. Za 2024. godinu, predsjednice, da li ste nastavili sa subvencijama NVO, još uvijek postoje 

dva puta za istu djelatnost, odnosno dvije NVO za istu djelatnost, kao što je bila praksa prošle 

godine. Ako mi možete dati ove odgovore, bilo bi sjajno. Hvala! 

Bexhet Xheladini: Što se tiče Artana - iako ga nema, ali ja mu odgovaram - nemam saznanja i 

nisam u temi i ne znam šta je rekao, šta je pitao i šta je pričao. Ako se posvađa neka dođe u 

kancelariju i razgovara sa mnom, a inače ne znam ni o čemu se radi. Uran, sto se tice ciscenja 

puteva od snega, o ovome govorim zadnji put, ralice su u ravni i 99,9% snega je ocisceno. Čak 

99,9% nema pritužbi, samo pohvale i zahvalnost stanovništva. Što se tiče mraza, mi nemamo 

mehanizam za bacanje soli, imamo samo mehanizam za čišćenje puteva od snijega. Što se tiče 

rukovodstva sela Zgatar, prvi put čujem da je rukovodstvo sela Zgatar dalo ostavku. Načelnik sela 

Zgatar nema apsolutno nikakvu komunikaciju sa mnom, ni zadovoljstvo ni nezadovoljstvo. Nisu 

se ni sastali sa mnom, recite mi zašto su dali ostavke. Ne znam ovo, ovo sam cuo sam od tebe, ne 

znam da li je to istina ili nije, ostaje istina. Ni za tu NVO vas nisam razumeo, šta je? O kojoj NVO 

govorite? Čišćenje snijega, ili nevladine organizacije koje preuzimaju ove projekte? O tome je 

odlučila Komisija formirana za ovo pitanje. Ako postoji neka povreda, tu je tužilaštvo, sud, uzmite 

slučaj. Ne znam, nemam ni to znanje, znam da je sve bilo u redu. 

Uran Halimi: Sada znam, predsjedavajući, da ste voljni da vladate preko Facebooka, istražite me. 

Čak i bi vas izabrao za predsjednika lajkova, u stvari vladu lajkova, jer vi odlično istražujete 

pohvale. Pričao sam o nečemu što I gde hodamo, o putu koji prelazimo. Svi građani njime hodaju. 



8 
 

Čak i ako te hvale na ovaj način, posebno za ove koje sam spomenuo, onda im govorim da imam 

neku ličnu zamjerku. Da, ovo ne postoji. I sad, iako je prošlo više od nedelju dana, pogotovo put 

Brruti u Trokanu i Zgatarima, to je zaista put, ne može se to nazvati putem, bolje je ni njime ne 

hodati. Dajte izjavu, recite ne hodajte tu nasi građani, jer je opasno. Što se tiče ostavke 

predsjedavajućeg seoskog saveta, to znate i vi predsjedavajući, I to jako dobro, jer pratite Facebook 

i to su oni podijelili na stranicama Zgatara. Sviđa mi se kad ponekad glumiš neobavestenog, dobar 

si glumac. Onda imate i traktoristu iz Blaca, jer ste i njemu rekli ne znam zašto, ipak niste 

angažovali tog traktoristu koji je odlično čistio puteve. Sa jedinim opravdanjem da je lajkao 

statusima VV. Ova opravdanja su niska. Uzmi istinske radnika, koji makar znaju da upale I 

pokrenu traktor, oni koji su zaslužni neka dobiju više, bolje ti je, belim licem da zavrsis. Nemojte 

se politički ljutiti zbog lajkanja na Facebooku, jer su niska. Opštinska vlast me je lajkala na fejsu, 

onda hoćeš da obrišem ceo profil na fejsu, nemoj da se svetiš ljudima za nepotrebno lajkanje. Ovo 

su zaista niske. Uzoran traktorista koji je decenijama doprinosio - Beka iz Blaça je doprinosio 

decenijama, svojom opremom, Kerim i ovde zna da pripada Blaci, mogu to da potvrdim - svojom 

opremom, nikada nije tražio nadoknadu, jer nadoknađuje neke privatne kompanije ili pojedince sa 

100 litara dizela. Beka nikada nije dobio ni 100 litara dizela. Rekao si mu da ne znam da te nisu 

odveli, da sam danas obaviješten. Od danas vas ponovo obavještavam da ga nisu dobili. Hej, reci 

mi opet da ne znaš! Iskoristite ljude koji imaju vrijednosti, za svoju dobrobit i dobrobit građana. 

Građani ne plaćaju lične zamjerke, predsjedniče. Građanin plaća cenu ako lajkuje moju objavu. 

Evo suštine. Hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Uran! Želi li neko razgovarati? Onda zatvaramo ovu komisiju! 

Vidimo se sutra na sednici! Hvala vam! 

 

Predsedavajuća KPF-a 

Arijeta Qafleshi Skeraj 

 


